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Protokół Nr LXVII/14 
z LXVII sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu 28 czerwca 2014 r. 
 
 
 

       Przewodnicz ący Rady  Miejskiej, Pan Artur Pokora o godz. 1200 w sali konferencyjnej 
Ratusza, na Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady sześćdziesiątej siódmej 
sesji Rady Miejskiej.           
Powitał serdecznie wszystkich radnych, Burmistrza, zaproszonych gości.   
Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 11 radnych, co wobec 
ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające                             
na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Lista obecności - stanowią załącznik nr 1 
 

Podczas głosowania na tej sesji podniesione ręce liczone będą przez 
Wiceprzewodniczącego Rady – Leszka Stróża.  
 
Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1.  Otwarcie obrad. 
2.  Powołanie sekretarza sesji. 
3.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
      1/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w roku 2014; 
      2/ zmian w budżecie w roku 2014; 
      3/ o zmianie uchwały nr LVII/502/13 Rady Miejskiej z dnia 25 listopada 2013 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego oraz objęcie udziałów                            
w podwyższonym kapitale  zakładowym spółki Bystrzyckie Centrum Zdrowia; 
      4/ regulaminu korzystania ze stadionu sportowego przy ul. Mickiewicza 14 w Bystrzycy 
Kłodzkiej; 
      5/ zmiany uchwały nr LXI/536/14 Rady Miejskiej z dnia 28.02.2014 r.  
4.  Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji rady. 
5.  Informacje Burmistrza. 
6.  Zapytania radnych. 
7.  Informacje Przewodniczącego Rady. 
8.  Sprawy różne i wolne wnioski. 
9.  Zamknięcie obrad.   
 
Na zapytanie Przewodniczącego, czy będą zmiany w porządku obrad, Burmistrz  zgłosiła             
aby wprowadzić do porządku obrad dwa wnioski:  
1/ - formy wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży, który był omawiany na posiedzeniu 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w bieżącym miesiącu, oraz  
2/ - projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samodzielnego 
publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy 
Kłodzkiej za rok 2013, dotyczący jednego dnia roku 2013 tj. 1 stycznia 2013. 
 
Głosowanie nad wnioskiem 1:  Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym,             
14 głosami za  wniosek przyjęła, który wprowadzono do porządku jako pkt 4. 
 
Głosowanie nad wnioskiem 2:  Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym,                      
14 głosami za  wniosek przyjęła, który wprowadzono do porządku jako pkt 3 ppkt 6. 
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Ad 2. Powołanie sekretarza sesji  
Artur Pokora - Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji punktu – „Powołanie 
sekretarza sesji”  i zaproponował, aby funkcję sekretarza pełniła Wiceprzewodnicząca Rady 
– Irena Stawiarska. 
W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję. 

Za wyborem sekretarza sesji w osobie radnej Ireny Stawiarskiej w głosowaniu wzięło udział                            
14 radnych, za oddano 14 głosów, jednogłośnie.    
Przewodniczący przypomniał również, że wnioski sekretarzowi sesji zgłaszane powinny                              
być na piśmie.  
 
Ad. 3. Podj ęcie uchwał.  
Artur Pokora - Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji punktu podjęcie uchwał,                    
jednocześnie zaproponował aby projekty uchwał, które dogłębnie omawiano                                 
na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej, były uchwalane bez wprowadzania                        
p. Burmistrz. Przewodniczący przystąpił do przedstawienia pierwszego projektu uchwały tj.  
1/ zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej w roku 2014, i poprosił p. D. Koniuszek –                        
Zcę Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji. 
Danuta Koniuszek  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w roku 2014 – 11 głosami                
za, jednogłośnie. 
W związku z tym, że nie było uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady - przystąpił                                               
do przeprowadzenia głosowania.                     
Rada w obecności 13 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, podjęła:  

 
Uchwał ę Nr LXVII/593/13 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w  roku 2014.   
      - stanowiący załącznik nr 2 

 
 
Artur Pokora - Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały tj.: 
2/ w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2014 i poprosił p. D. Koniuszek –                        
Zcę Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji. 
Danuta Koniuszek  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2014 – 11 głosami za, jednogłośnie. 
Janina Gunia  – Skarbnik  - poprosiła o wprowadzenie poprawki w dziale 754, w rozdziale 
„Ochotnicze Straże Pożarne” początkowo przewidywano wystawienie faktury na Gminę,                    
a dzisiaj wiadomo że będzie wystawiona faktura na OSP w Nowym Waliszowie i Porębie, 
dlatego trzeba wprowadzić paragraf dotacyjny, w zw. z tym będzie mała poprawka                        
w rozdziale 75412,  paragraf 421 należy o kwotę 11 060 zł zmniejszyć i przenieść do 
paragrafu dotacyjnego  282 – dotacje dla stowarzyszeń – dotacja dla OSP. 
Mieczysław Kami ński  – radny – ma pytanie, dotyczące otwarcia boiska w Gorzanowie,              
tj. „zmniejsza się planowane przychody o kwotę 53 118 zł czyli Towarzystwo Miłośników 
Gorzanowa nam ją przekazało na realizację projektu. Ile jeszcze zostało tej pożyczki i jaka 
jest sytuacja z tą pożyczką, bo wiadomo, że wkład własny Towarzystwa Miłośników 
Gorzanowa jest wkładem Gminy Bystrzyca Kłodzka, jaka to jest kwota?  
Janina Gunia  – Skarbnik  - poinformowała, że wszystko wynika z załącznika, dodała, że 
dzisiaj w Gorzanowie nie jest otwierane boisko które finansujemy z naszej pożyczki, jest 
otwierane małe boisko przy szkole (do siatkówki, koszykówki, piłki ręcznej). Tamto boisko,        
to jest to duże, pod zamkiem w Gorzanowie, które zostało przeniesione. W przychodach 
zmniejszamy kwotę o 53 118 zł, po aneksie jaki Towarzystwo Miłośników Gorzanowa 
podpisało w Urzędzie Marszałkowskim wiemy jaka jest kwota dofinansowania.  Wiemy że 
Towarzystwo Miłośników Gorzanowa za mniejszą kwotę zrealizowało projekt w zw. z czym 
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będzie mniejsza kwota dofinansowania. Jest to kwota mniejsza o 53 tys. zł. W związku z tą 
zmianą dostaniemy w tym roku kwotę 125 232 zł z tej pożyczki. Łącznie będzie 232 tys. 
dofinansowania, co będzie naszym przychodem z tyt. udzielonej pożyczki. 
 
Artur Pokora  - Przewodniczący Rady - przystąpił do przeprowadzenia głosowania                    
nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, podjęła:  

 
Uchwał ę Nr LXVII/594/13 

w sprawie zmian w bud żecie Gminy w roku 2014.   
      - stanowiący załącznik nr 3 

 
Artur Pokora - Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały tj.: 
3/ o zmianie uchwały nr LVII/502/13 Rady Miejskiej z dnia 25 listopada 2013 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego oraz objęcie udziałów                            
w podwyższonym kapitale  zakładowym spółki Bystrzyckie Centrum Zdrowia i poprosił                 
p. D. Koniuszek – Zcę Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii 
komisji. 
Danuta Koniuszek  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 
uchwały o zmianie uchwały nr LVII/502/13 Rady Miejskiej z dnia 25 listopada 2013 r.                     
w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego oraz objęcie udziałów                            
w podwyższonym kapitale  zakładowym spółki Bystrzyckie Centrum Zdrowia – 7 głosami za, 
przy 3 głosach wstrzymujących się. 
Mieczysław Kami ński  – radny – podkreślił, że tą uchwałą gmina Bystrzyca Kłodzka 
pokrywa straty jeszcze  Zespołu Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kł. - Samodzielnego  
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej za rok 2012. Tą uchwałą zmieniamy ilość udziałów 
Gminy Bystrzyca Kł. spółce Bystrzyckie Centrum Zdrowia, która istnieje od 2 stycznia 2013 r. 
Te nasze udziały w tej spółce zmniejszają się o ok 2 mln zł,  które idą na pokrycie strat                 
z roku 2012. Za chwilę będziemy pokrywali stratę za 1 dzień 2013 r. W tej uchwale z 25 
listopada 2013 r. było o aporcie czyli przychodni, która została wyceniona na wartość 3 mln 
281 tys. zł, wtedy byśmy mieli tych akcji za tą kwotę 3 mln 281 tys - udziałów. Teraz według 
zmienionej uchwały będziemy mieli 11 120 udziałów po wartości nominalnej tj. 100 zł.                  
Ale wyjścia innego nie ma. 
Renata Surma  – Burmistrz – mówi, że organ założycielski którym jest Gmina Bystrzyca 
Kłodzka ma obowiązek pokryć każdą stratę  jeszcze SP ZOZ. Co za różnica czy będziemy 
mieli udziały pomniejszone czy wpłacimy te 2 mln zł aby szpital pokrył stratę. Korzystamy                
z tego w taki sposób, że nieruchomością pokrywamy tą stratę i nie musimy wydatkować 
środków których w takiej kwocie gmina nie posiada.  
Mieczysław Kami ński  – radny – mówi, że chwali się w gazecie pozyskanie z funduszu 
norweskiego środków na remont elewacji, dachu, ocieplenie itd. A tu znowu pojawi się 
kwestia wkładu własnego, którego spółka nie będzie miała, a z tego co pamięta będzie to ok 
20 % a fundusz norweski to kwota ok 2 mln. 
Renata Surma  – Burmistrz – mówi, że Państwo sami podejmowaliście w ubiegłym roku 
decyzję o pokryciu udziału przez Gminę, kwota dofinansowania jest 2 mln 300 tys zł.                      
z naszej strony ok 600 tys. zł, będzie to kwota wymagana w roku 2015 ze względu na to, że 
trwają jeszcze wszystkie procedury. Pani konserwator zabytków opiniowała projekt 
kolorystyki szpitala i dopiero w miesiącu lipcu będzie podpisywana umowa zanim będą 
dopracowane wszystkie sprawy proceduralne dot. przetargu. Gmina te środki które będą do 
wydatkowania będzie musiała zabezpieczyć w roku 2015.   
 
 
Artur Pokora  - Przewodniczący Rady - przystąpił do przeprowadzenia głosowania                    
nad projektem uchwały.     
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Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, podjęła:  
 

Uchwał ę Nr LXVII/595/13 
 o zmianie uchwały nr LVII/502/13 Rady Miejskiej z dnia 25 listopada 2013 r. w sprawie 

wyra żenia zgody na podwy ższenie kapitału zakładowego oraz obj ęcie udziałów                            
w podwy ższonym kapitale  zakładowym spółki Bystrzyckie Cent rum Zdrowia  

      - stanowiący załącznik nr 4 
 
Artur Pokora - Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały tj.: 
4/ w sprawie regulaminu korzystania ze stadionu sportowego przy ul. Mickiewicza 14                   
w Bystrzycy Kłodzkiej i poprosił p. W. Płoch –  Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury                
i Sportu o przedstawienie opinii komisji. 
Władysława Płoch  – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  – poinformowała, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 czerwca 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 
uchwały w sprawie Regulaminu korzystania za stadionu sportowego przy ul. Mickiewicza 14 
w Bystrzycy Kłodzkiej  – 10 głosami za, jednogłośnie. 
 
Artur Pokora  - Przewodniczący Rady - przystąpił do przeprowadzenia głosowania                    
nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, podjęła:  

 
Uchwał ę Nr LXVII/596/13 

w sprawie Regulaminu korzystania za stadionu sporto wego przy ul. Mickiewicza 14             
w Bystrzycy Kłodzkiej 

      - stanowiący załącznik nr 5 
 
 
Artur Pokora - Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały tj.: 
5/ w sprawie zmiany uchwały nr LXI/536/14 Rady Miejskiej z dnia 28 lutego 2014 r. i poprosił                 
p. D. Koniuszek – Zcę Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii 
komisji. 
Danuta Koniuszek  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXI/536/14 Rady Miejskiej z dnia 28 lutego 2014 r.                
– 8 głosami za, jednogłośnie. 
Mieczysław Kami ński  – radny – dodał, że ta uchwała jest bardzo pozytywna, uchwała 
mówiąca o dotacji dla zabytków jest dobrze realizowana. Radny podał przykład kościoła 
filialnego w Nowej Bystrzycy, „jest to kościółek drewniany, który jest wysokiej klasy 
zabytkiem. Proboszcz jest bardzo operatywny. Pozyskał 350 tys zł środków z Ministerstwa, 
150 tys. zł dał Marszalek, Gmina po podjęciu uchwały da 30 tys. zł  i dzięki temu ten 
kościółek będzie uratowany. Jest to zjawisko pozytywne, w tym wypadku skromne środki 
gminy też przyczynią się do uratowania tego unikatowego zabytku naszej gminy.”  
 

Artur Pokora  - Przewodniczący Rady - przystąpił do przeprowadzenia głosowania                    
nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, podjęła:  

 
Uchwał ę Nr LXVII/597/13 

w sprawie zmiany uchwały nr LXI/536/14 Rady Miejski ej z dnia 28 lutego 2014 r. 
      - stanowiący załącznik nr 6 

 

Artur Pokora - Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały tj.: 
6/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2013             
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i poprosił p. D. Koniuszek – Z-cę Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów                              
o przedstawienie opinii komisji. 
Danuta Koniuszek  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kłodzkiej                
za rok 2013  – 10 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
Mieczysław Kami ński  – radny – powiedział, że jest to taka śmieszna uchwała ponieważ 
dotyczy jednego dnia czyli 1 stycznia 2013 r, kiedy jeszcze formalnie istniał ZOZ w Bystrzycy 
Kł. a od 2 stycznia 2013 r. istnieje już BCZ jako Sp. z o.o. Gminy Bystrzyca Kł. Radny 
podtrzymał swoje pytanie - „ że jest trochę śmieszne, jakim cudem i kto to wyliczył?, mam 
rachunek zysków i strat za okres od 1 stycznia 2013 r. do 1 stycznia 2013 r. i faktycznie jest 
wyliczona kwota 25 520,84 zł, ale w rachunkowości wszystko się musi zgadzać w zw.                       
z powyższym nie mamy innego wyjścia i tą uchwałę musimy podjąć. Gdybyśmy tak liczyli, 
kwota 25 520,84 zł za każdy dzień, to wyszłaby strata ok 8 mln zł.” 
Renata Surma  – Burmistrz – dodała, że nie 8 mln ale 9,5 mln.  
 

Artur Pokora  - Przewodniczący Rady - przystąpił do przeprowadzenia głosowania                    
nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, podjęła:  

 
Uchwał ę Nr LXVII/597/13 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Sa modzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki zdrowotnej pod nazw ą Zespół Opieki Zdrowotnej                                            

w Bystrzycy Kłodzkiej  za rok 2013  
      - stanowiący załącznik nr 7 

 
 
 
Ad. 4.   Formy wypoczynku letniego dla dzieci i młodzie ży. 
Artur Pokora - Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji punktu dotyczącego form 
wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży. 
Renata Surma  – Burmistrz – poinformowała, że jest jeden turnus, jeśli chodzi o te środki 
które wydatkowane są z wpłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, oprócz 
tego była informacja ze szkół, z MGOK i z Muzeum, oraz w późniejszym czasie wpłynęła 
ustna informacja od dyr szkoły w Gorzanowie i Biblioteki Publicznej. Jest domówienie 
pomiędzy p. dyr MGOK G. Wachowską- Szuba i p. dyr Biblioteki Publicznej R. Dumą, że są 
akcje letnie i że w lipcu zajęcia prowadzić będzie MGOK a w sierpniu zajęcia prowadzić 
będzie Biblioteka. Szkoła w Gorzanowie prowadzi akcje dla swoich dzieci i organizuje wyjazd 
do zaprzyjaźnionej szkoły w Czechach w Jesennikach. 
Dariusz Krzemi ński  – radny – uważa, że jeden wyjazd to za mało. 
Renata Surma  – Burmistrz – dodała, że p. Płazińska informowała o kryteriach które są                      
i obejmują wystarczającą liczbę dzieci, gdyby było więcej miejsc np. 100 byłby problem                  
ze znalezieniem miejsca na wypoczynek. W sumie jest to 64 dzieci, które jak już wcześniej 
wspomniała muszą spełniać odpowiednie kryteria. Wszystkie miejsca są obsadzone.  
Wiadomo także, że podwyższyło się kryterium jeżeli chodzi o dochodowość. 
Mieczysław Kami ński  – radny – dodał, że nie było informacji z Biblioteki, tylko jakaś ustna, 
a byłoby dobrze żeby mieszkańcy wiedzieli o prowadzonych akcjach. 
Renata Surma  – Burmistrz – poinformowała, że tylko jak wpłynęła informacja od p. R. Dumy 
do Biura Rady Miejskiej została państwu radnym wysłana na email. Burmistrz dodała,                    
że było to w środę po komisji rolnictwa. 
Mieczysław Kami ński  – radny – dodał, że faktycznie była informacja, ale bardzo uboga. 
Kontynuując, radny powiedział, że jest jakaś taka obojętność szkół, zarówno prowadzonych 
bezpośrednio przez samorząd gminny jak i również przez stowarzyszenia, ze wskazaniem 
na stowarzyszenia. Dwie szkoły prowadzone przez stowarzyszenia tj. Gorzanów i Pławnica 
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coś organizują dla dzieci podczas wakacji, a pozostałe w ogóle nie organizują. Podtrzymuje 
swoje stanowisko, że szkoły mając potencjał w postaci zaplecza, pracowni,                                  
sal gimnastycznych powinny się w jakiś sposób zaangażować w organizacje wypoczynku dla 
dzieci. Nie musza być to wcale duże pieniądze. 
Marek Krytak  – radny – powiedział, żeby radny Kamiński wyszedł z jakąś inicjatywą                    
co trzeba zrobić dla tych dzieci w tych szkołach w których nic się nie dzieje, „niech pan 
dotrze do dyrektorów, niech dyrektorzy dotrą do nauczycieli i niech nauczyciele coś 
zorganizują dla dzieci za darmo, tak jak w szkołach w Pławnicy i Gorzanowie. Nauczyciela 
nikt nie zmusi, może to być tylko jego dobra wola. Niech Pan spowoduje aby tych nauczycieli 
zachęcić a nie tylko pan narzeka że w tej czy tamtej szkole się nic nie robi.” Cieszmy się że 
coś się robi w innych szkołach. 
Renata Surma  – Burmistrz – zadała pytanie radnemu Kamińskiemu, „czy pan jako 
nauczyciel Zespołu Szkół Ogólnokształcących wyszedł z taka inicjatywą, jest tam młodzież 
gimnazjalna, czy są tam przez pana prowadzone zajęcia za darmo?” 
Mieczysław Kami ński  – radny – odpowiedział, że gdyby był burmistrzem Bystrzycy 
Kłodzkiej to by zachęcił dyrektorów szkół do organizacji wypoczynku letniego, natomiast jako 
radny nie ma prawa ani obowiązku ani możliwości wpływania na dyrektorów szkół w sprawie 
organizacji wypoczynku. „Moja umowa z ZSO skończyła się 27 czerwca 2014 r. w zw. z tym 
nie może formalnie organizować, ale w trakcie roku szkolnego zrobiłem dwa razy więcej 
godzin /zamiast 18 wykonałem 60/, nie będę się chwalił innymi działaniami bo tu nie miejsce           
i pora i czas.” Uważa, że jest wielu nauczycieli, którzy chętnie podjęli by pracę kilka dni                      
w czasie wakacji gdyby była motywacja czy zachęcenie ze strony niektórych dyrektorów.                 
Żeby dyrektorów poruszyć żeby nie byli apatyczni i bierni jest to kompetencja p. Burmistrz             
i Wydziału Edukacji w Urzędzie Miasta i Gminy.  
Renata Surma  – Burmistrz – powiedziała, że jest także inicjatywa i kompetencja radnych, 
sam pan powiedział że gdyby był burmistrzem by pan zachęcił, więc zapytała „gdyby pan był 
burmistrzem w jaki sposób zachęcił by pan dyrektorów aby takie akcje za darmo podczas 
wakacji nauczyciele i dyrektorzy przeprowadzili z dziećmi i młodzieżą?” 
Mieczysław Kami ński  – radny – odpowiedział, „że są różne formy zachęcania i motywacji, 
dziesiątki motywacji i różne gadżety ma pani w ręku za pomocą których może być pani 
pewna co do dyrektorów szkół.” 
Renata Surma  – Burmistrz – powiedziała, że to są właśnie takie dyskusje rozpoczynane 
przez pana Mieczysława Kamińskiego, który mówi o wielu narzędziach, zachętach, 
motywacjach, warunkach, tylko nigdy niczego nie potrafi wymienić.   
Andrzej Wzi ątek  – radny – mówi, „że temat ten był przerabiany i nie chce kija w mrowisko 
wkładać, ale jakoś tak się składa – zwrócił się do radnych –  że w poprzedniej kadencji, 
bywało tak, że wiele osób na sesje przychodziło i bywali dyrektorzy szkół itd. Teraz jakoś                   
od dawna dyrektora szkoły  nie widziałem, przynajmniej sobie nie przypominam. Należało 
zaprosić dyrektorów naszych placówek oświatowo wychowawczych na posiedzenie komisji 
Edukacji Kultury i Sportu gdzie był ten temat omawiany.   Ciekawe byłoby co Oni w tym 
temacie by nam powiedzieli. A teraz takie narzekanie pod nieobecność najbardziej 
zainteresowanych jest bez sensu. Gdzieś błąd został wcześniej popełniony, dlaczego nie 
zapraszamy dyrektorów placówek , może są zapraszani ale nie przychodzą, nie wiem?” 
Renata Surma  – Burmistrz – mówi, że dzisiaj jak wiadomo jest pierwszy dzień wakacji                     
i żaden z dyrektorów i nauczycieli pewnie by nas nie zaszczycił, co innego jak jest to rok 
szkolny i jest prośba żeby przyszli na komisje edukacji i kultury czy na posiedzenie sesji,               
są takie posiedzenia sesji czy komisji podczas których ci państwo u nas goszczą. 
Andrzej Wzi ątek  – radny – zapytał czy dyrektorzy otrzymują zaproszenia? 
Artur Pokora - Przewodniczący Rady - odpowiedział, że wszyscy dyrektorzy otrzymują 
zaproszenia na sesje. 
Renata Surma  – Burmistrz – dziwi się, że takie pytanie nie padło podczas komisji edukacji, 
dlaczego nie ma dyrektorów czy upoważnionych osób wyznaczonych przez dyrektorów. 
Państwo nie mieliście takiego problemu podczas posiedzenia komisji, omówiony został 
materiał, dożywianie to był najważniejszy punkt i nie było takiego wniosku aby dyrektorzy byli 
na posiedzeniu komisji. 
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Mieczysław Kami ński  – radny – powiedział, że często w imieniu różnych instytucji czy 
organizacji wypowiada się p. Burmistrz i nie ma tych osób zainteresowanych. „Pan Wziątek 
tu ma racje. Na każdą komisję merytoryczną czy sesje dyrektorzy powinni być, dzisiaj także 
być powinni, większość szkól ma w tej chwili konferencje plenarne, nauczyciele mają 
obowiązek przebywać w szkole i cały przyszły tydzień będą pracować w szkole 
przygotowując sprawozdania, sporządzać dokumentacje, na piśmie, mailowe. Komisja 
edukacji była wcześniej i można było zaprosić dyrektorów może nawet pod naciskiem 
radnych.” Jeżeli chodzi o podanie przykładów to radny podał „np. SP nr 2 ma salę 
gimnastyczną, jeżeli sala byłaby otwarta w jakiś godzinach to przyjdą dzieci zagrają, itd. Jest 
pracownik informatyczny w niektórych szkołach i wbrew pozorom przyjdą chętni w wakacje i 
będą na tych komputerach działać. Uważa że bardzo ubogo wygląda wypoczynek letni dzieci 
w ofercie naszych szkół z wyjątkiem Gorzanowa.”  
Marek Krytak  – radny – zapytał, dlaczego dyrektorzy szkół w Pławnicy i w Gorzanowie 
mogą ten czas wolny dla dzieci w czasie wakacji zorganizować, a dlaczego nie w mieście nie 
w innych szkołach, nie jest to wina radnych czy p. Burmistrz tylko dyrektorów danych szkół 
czy nauczycieli. 
Andrzej Wzi ątek  – radny – zakończył dyskusję wnioskiem na ręce przewodniczącej komisji 
edukacji aby, w kolejnych posiedzeniach jak będą tematy dot. szkoły czy innych organizacji 
naszej gminy to zobowiązać dyrektorów placówek o przybycie, wtedy będziemy mądrzejsi.  
Renata Surma  – Burmistrz – mówi, że odpowiedź jest prosta, nauczyciele czy dyrektorzy 
pracujący w szkołach prowadzonych przez Stowarzyszenia maja 40 godzinny tydzień pracy                  
i nie obowiązuje ich karta nauczyciela i mają 26 dni urlopu tak jak inny pracownik a nie                     
2 miesiące wakacji. 
 
Przewodniczący Rady poprosił p. W. Płoch –  Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury                
i Sportu o przedstawienie opinii komisji. 
Władysława Płoch  – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  – poinformowała, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 czerwca 2014 r. w oparciu o przedłożone na piśmie 
materiały oraz ustną wypowiedź pracownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Bystrzycy 
Kłodzkiej, przyjęła informacje dotyczącą form wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży 
oraz informację z realizacji rządowego programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania             
– 10 głosami za, jednogłośnie. 
 
Ad. 5.   Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Przewodnicz ący  Rady  zaproponował przyjęcie protokołu z  LXVI sesji Rady Miejskiej 
odbytej w dniu 13 czerwca 2014 r. 
W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący poddał pod głosowanie.   
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za - jednogłośnie przyjęła 
protokół. 
 
Ad. 6.  Informacje Burmistrza.  
Informacja o realizacji zada ń gminy w okresie pomi ędzy sesjami Rady Miejskiej  
1/ 05.06.2014 r. 
- Sesja popularnonaukowa „Drogi do Wolności" z okazji 25-lecia wolnych wyborów.  
2/ 06.06.2014 r. 
- Msza święta w intencji Ojczyzny z okazji 25-lecia wolnych wyborów. 
Otwarcie Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego dla Psychicznie Chorych w Domu Pomocy 
Społecznej                            w Bystrzycy Kłodzkiej. 
3/ 06-07.06.2014 r. 
- Uczestnictwo w delegacji do Usti n/Orlicą z okazji Dni Miasta Usti.  
4/ 07.06.2014 r. 
- Jubileusze: 50-lecia Koła Gospodyń Wiejskich w Gorzanowie oraz  10-lecia Zespołu 
Ludowego Cyraneczki. 
5/ 11.06.2014 r. 
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Podpisanie w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Dolnośląskiego we Wrocławiu 
dwóch   umów na dofinansowanie: 
- "Budowy oświetlenia ulicznego w Ponikwie" II etap. 
- „Wyposażenia placów zabaw we wsiach Długopole Zdrój, Międzygórze, Ponikwa, Szklarka" 
oraz aneksu do umowy na dofinansowanie „Systemu identyfikacji turystycznej - oznakowanie 
atrakcji turystycznych Bystrzycy Kłodzkiej oraz ich promocja". 
6/ 13.06.2014 r. 
- Sesja absolutoryjna.  
7/ 14.06.2014 r. 
- Ogólnopolski Turniej Tańca  Towarzyskiego.  
8/ 15.06.2014 r. 
- Gminne Zawody Strażackie Ochotniczych Straży Pożarnych w Porębie.  
9/ 18.06.2014 r. 
Spotkanie w Ministerstwie Kultury i  Dziedzictwa Narodowego w sprawie powstania  
Szkoły Muzycznej II Stopnia w Bystrzycy Kłodzkiej i Kłodzku.  
10/ 21.06.2014 r. 
- Zebranie Wiejskie w Ponikwie. 
11/ 22.06.2014 r. 
- Jubileusz koronacji  Matki  Boskiej   Przyczyny Naszej   Radości  na Górze  Iglicznej  oraz 
wizyta  
Arcybiskupa Jana Martyniaka Metropolity Przemysko-Warszawskiego. 
12/ 23.06.2014 r. 
- Spotkanie z Dyrektorem Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei Panem Leszkiem Lochem                   
w sprawie budowy ścieżki rowerowej w Pławnicy. 
13/ 15.06.2014 r. 
- Narada z Sołtysami.  
14/ 26-27.06.2014 r. 
- Ogólnopolskie Targi Aktywnych Form Pomocy w Bystrzycy Kłodzkiej.  
15/ Gospodarka lokalowa: 
- lokale użytkowe przejęte:   1, w tym lokale użytkowe wytypowane do przetargu:  1; 
wytypowane do sprzedaży: 0, 
- lokale użytkowe oddane w najem: w drodze przetargu - 1, w drodze rokowań - 1, 
- pozyskane mieszkania: 2, 
- przydzielone mieszkania: 1, po zakończonym remoncie kapitalnym-1, do remontu 
kapitalnego - 0, 
- zamiany mieszkań: - wzajemne (pomiędzy najemcami) - 0,  
                                - urzędu - 1.  
16/ Gospodarka mieniem gminnym: 
- sprzedaż lokali (ilość zawartych aktów notarialnych): 0 
lokale mieszkalne: 0, budynki (budowle): 0, 
lokale użytkowe: 0, 
nieruchomości niezabudowane : grunty rolne - 0, działki budowlane -0, 
nieruchomości zabudowane-0, 
- nabyte nieruchomości gruntowe - 0, 
-dzierżawa gruntów rolnych: 35, w tym: grunty rolne: nowe -17, przedłużenia -10; ogródki 
przydomowe: nowe - 5, przedłużenia — 0; grunty pod ogródkami piwnymi: nowe - 2, 
przedłużenia - 0; pomieszczenia gospodarcze: nowe-0; lokale użytkowe: nowe: 0, 
przedłużenia: 0 
- nieruchomości zabudowane oddane w dzierżawę - 1, 
- nabycie nieruchomości - 0 
17/ Wydane Zarządzenia Burmistrza:  - 31  
18/ Informacja demograficzna: 
- urodzenia: 4 
- zgony: 13 
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Jan Szkwarek  – radny – poprosił Burmistrza o kilka słów dot. pkt 12 informacji Burmistrza,           
tj. spotkania z Dyrektorem Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei Panem Leszkiem Lochem                      
w sprawie budowy ścieżki rowerowej w Pławnicy. 
Renata Surma  – Burmistrz – odpowiedziała, że podejmowali Państwo decyzje o tym aby 
podpisać porozumienie z Dolnośląską Służbą Dróg i Kolei, że ścieżka rowerowa 
przebiegająca przez Pławnicę będzie w granicach 600 – 700 tys. zł, natomiast dokumentacja 
którą otrzymaliśmy jest na kwotę brutto ok 4 mln zł. Burmistrz zapytała czy państwo radni 
będą podtrzymywać wniosek aby tą ścieżkę wykonać, dodała że, podana kwota wydaje się 
absurdalna, bo za 4 mln zł można zrobić 50 % mieszkań, które mamy w budynku                       
po Bystrzyckich Fabrykach Mebli, powiedziała, że gdyby miała o tym decydować                           
to te 4 mln zł przeznaczyłaby na adaptacje budynku na mieszkania. Na spotkanie 
pojechaliśmy tylko z tego względu, że kwota 4 mln w ogóle nie wchodzi w grę, do tego 
projektant zaprojektował tam równolegle drogę następną z powodu 23 zjazdów na pola na 
długości tej ścieżki, propozycja była taka, aby były dwa lub trzy zjazdy i żeby była równoległa 
droga po to aby nie jeździć po ścieżce. Nie wchodzi to w grę ponieważ rolnicy musieli                  
by nadrabiać po 3-4 km aby dojechać do własnego pola. Kolejna sprawa to podbudowa                 
i nawierzchnia ścieżki.  Remonty naszych dróg gminnych nie robimy w taki sposób w jaki                  
ta ścieżka miałaby być wykonana, są tam aż dwie warstwy jedna o grubości 5 cm a druga             
4 cm. My na drogach gminnych robimy dwie warstwy po 4 cm. Ścieżka wykonana ma być              
z masy asfaltowej co też jest pewnym nieporozumieniem ponieważ ścieżka ta nie musi mieć 
nośności takiej jak droga gminna czy powiatowa. Można by tu zrobić następne oszczędności. 
Mieczysław Kami ński  – radny – zapytał jaka by była proporcja udziałów i czy byłyby środki 
europejskie czy inne? 
Renata Surma  – Burmistrz – mówi, że proporcje są również na niekorzyść gminy bo jest 65 
do 45 %. Napisana została informacja do strategii Powiatu jakie inwestycje chcielibyśmy aby 
były współfinansowane ze środków unijnych, dlatego Burmistrz mówi, że chciałaby 
wstrzymać budowę ścieżki rowerowej z tego względu, że miedzy innymi takie inwestycje jak 
ścieżki rowerowe będą od przyszłego roku dofinansowywane. Wydaje się bez sensu 
wykonywanie teraz ścieżki w 100 % z budżetu gminy i budżetu Marszałka, jak można 
poczekać rok i skorzystać z 50 % dofinansowania. Wizyta Nasza miała na celu aby, DSDiK 
wiedziała o tym i  aby zabezpieczyli środki jeżeli chce rozpocząć jakiekolwiek prace. My ze 
swojej strony wykonaliśmy wszystko, zabezpieczyliśmy dokumentacje i otrzymaliśmy również 
zwrot od Marszałka za tą dokumentację. 
Mieczysław Kami ński  – radny – mówi że, jako radni nie wiedzieliśmy o tym, że poszły 
pisma do Starostwa, nie mamy żadnego wpływu decyzyjnego ani koncepcyjnego,  jeżeli 
chodzi o ścieżkę to postępowanie Pani jest słuszne. Nie ma sensu wydatkować 2 mln                     
z budżetu gminy a w sumie ponad 4 mln, mijało by się to z celem. Dodał, żeby wrócić                  
do tematu i aby może była nie tylko ścieżka rowerowa ale również może ciąg dla pieszych. 
Renata Surma  – Burmistrz – powiedziała że, raczej nie ma powodu aby był ciąg dla 
pieszych, ponieważ ścieżka rowerowa ma 3 m szerokości, będzie mógł być i ciąg pieszy                         
i rowerowy. Burmistrz poinformowała, że do Powiatu poszła informacja dotycząca zadań 
inwestycyjnych wspólnych z Powiatem, gdzie był termin na odpowiedź 3 dni. Jeżeli chodzi o 
ścieżki rowerowe jest to zupełnie inny projekt, dofinansowany z RPO. 
Wspólne inwestycje - wpisaliśmy tu drogę - łącznik do MONDI, wpisaliśmy prośbę                         
o zarezerwowanie co najmniej 10 mln na remonty dróg powiatowych. Powiat wpisał projekt          
o którym ostatnio Burmistrz mówiła, tj dwudziestu paru kilometrów ul. Kolejowa, 
Międzyleśna, Wojska Polskiego, droga przez Starą i Nową Bystrzyce, Spaloną                              
aż do przejścia w Mostowicach, oprócz tego wpisaliśmy dodatkowe tj. jak była Prezes            
ZWiK-u informowała o tym że Powiat robiąc projekt również myśli o zebraniu wód 
deszczowych, opadowych i przesyle ich do rzek, dochodzi nam jeszcze jedna sprawa                  
ul. Wojska Polskiego i Placu Kościuszki o wykonanie studzienki i odprowadzenia przez ulicę 
aż do rzeki, ponieważ obecna studzienka jest niewystarczająca aby odebrać wszystkie wody.  
 
Ad. 7.  Zapytania radnych.  
Piotr Budnik  – radny – poprosił Przewodniczącego aby wystosować pismo do Pani Prezes 
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Spółdzielni Mieszkaniowej w Bystrzycy Kł. Ostatnio, miał kilka telefonów dotyczących działki 
za ul. Osiedlową w dół Starej Bystrzycy, jest bardzo zarośnięta, ludzie skarżą się że                    
są żmije, w zaroślach piją alkohol. Dlatego prośba jest taka aby jako radni wystosować 
pismo, aby Spółdzielnia wycięła zarośla. 
Andrzej Wzi ątek  – radny – dodał, „że pewnie nie tylko piją ale i ćpają, jak była Straż Miejska  
dwa razy tam interweniowali, zwłaszcza po południu ale i do południa też cuda tam się 
dzieją”. 
Renata Surma  – Burmistrz – poinformowała, że ze strony Urzędu zostało już skierowane 
pismo do Spółdzielni Mieszkaniowej z prośbą o uporządkowanie tego terenu powołując się 
na odpowiedni paragraf naszego regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
miasta i gminy. Pismo wyszło ok 8 dni temu i jak na razie nie ma reakcji i odpowiedzi ani na 
piśmie ani w terenie. 
Andrzej Wzi ątek  – radny – mówi, że jest nadzieja ponieważ jest nowy przewodniczący Rady 
Nadzorczej Spółdzielni p. J. Stasiełowicz, już nie p. Jarczyński, więc może będzie lepszy 
kontakt. 
Jan Pi ęta – radny – zapytał, o sprzęt radnych tj. laptopy. Czy będzie możliwość wykupu 
laptopów po odliczeniu amortyzacji. 
Renata Surma  – Burmistrz – powiedziała, że decyzja w tej sprawie należy do Państwa, 
dodała, że w powiecie kłodzkim zapadła decyzja że po odliczeniu amortyzacji                              
i zaproponowanej cenie, sprzęt przez radę w ubiegłej kadencji został zakupiony. Pytanie jest 
teraz do Państwa, czy wyrażacie taką wolę aby po amortyzacji go wycenić i jeżeli ktoś                   
z Państwa zgodzi się na wycenioną kwotę tj. po 3 latach, 20 % rocznie to 60 % czyli za 40 % 
wartości. Burmistrz zapytała czy ma się tym zająć? Radni odpowiedzieli że tak.  
 
Ad. 8. Informacje Przewodnicz ącego Rady.  
Artur Pokora  – Przewodniczący Rady – poinformował, że do biura Rady wpłynęły 
następujące pisma: 
1/ zaproszenie Ludowego Klubu Sportowego ZAMEK Gorzanów  na imprezę sportową                  
w celu uhonorowania zdobycia I miejsca w rozgrywkach Terenowej Ligi Młodzików; 
2/ pismo p. P. Czoków -  w sprawie wyrażenia zgody na przepisanie umów najmu na lokale 
użytkowe przy ul. Kolejowej w Bystrzycy Kł. 
 
Ad. 9.  Sprawy ró żne i wolne wnioski.  
Renata Surma  – Burmistrz – poinformowała, że po posiedzeniu jednej komisji sygnalizowała 
już ta sprawę, dotyczy Pani nauczycielki P.B. Czarneckiej, która została bardzo źle 
potraktowana przez osoby wyłudzające pożyczki z parabanku. Biorąc kwoty małe do 500 zł 
nie ma warunku żeby ta umowa była podpisana, wystarczy zgłoszenie mailowe i podanie 
pewnych informacji i pieniądze w niedługim czasie na koncie się pojawiają. W tym przypadku 
osoba o takim samym imieniu i nazwisku, sprawdziliśmy to, mająca oczywiście inny pesel              
i mieszkająca w Warszawie w taki sposób się zachowała, że dwie pożyczki o małej kwocie 
wzięła i szybko je spłaciła, w zw. z czym zdobyła zaufanie parabanku. Więc następna 
pożyczka była w o wiele większej kwocie i nie tylko w jednym parabanku ale w kilku                        
p. Beata ma przez to teraz wiele spraw, jest już komornik, na szczęście udało się na jakiś 
czas zawiesić sprawę ale musi bardzo dużo czasu poświęcić aby udowodnić że to nie ona 
pożyczki zaciągała. Prośba jest taka, aby wystąpić do naszych parlamentarzystów                        
z inicjatywą aby przepisy dotyczące zaciągania pożyczek w parabankach zostały 
znowelizowane i aby na każdej umowie pojawił się podpis osoby która pożyczkę zaciąga                
z odpowiednim adresem zamieszkania. To że p. Beata została w taki sposób potraktowana 
w dniu dzisiejszym może spotkać każdego z nas. Burmistrz posiada informację od p. Beaty 
w jaki sposób się to odbywa, pismo zostanie skserowane i przekazane na Państwa ręce                  
i może na jego podstawie wystosujemy nie tylko do parlamentarzystów ale i do biura Sejmu                         
pismo z prośba o zmianę ustawy. 
Mieczysław Kami ński  – radny – powiedział, że wszyscy popieramy tą inicjatywę, dodał                
że, p. Czarnecka z radnym również rozmawiała i prosiła o interwencje,  ale odpowiedział,                     
że p. Burmistrz już mówiła o tej sytuacji więc nie musi powielać tematu.  
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Radny dodał że,  prawdopodobnie zostały już następne kredyty zaciągnięte. 
Renata Surma  – Burmistrz – powiedziała, że ma żal do niektórych radnych, jest wiele 
inicjatyw przez nas podejmowanych, a później daje się  słyszeć na sesji kiedy jest sprawa 
np. promocji, że za mało pieniędzy przeznaczamy na promocje, że nic się nie dzieje itd.  
14 czerwca ogólnopolski turniej tańca towarzyskiego, przyjeżdżają ludzie z całej Polski,  
gdzie nasza młodzież i nie tylko bo wszyscy uczestnicy mają szansę do przejścia klasy wyżej 
w tańcu  i pojawia się jedna radna p. I. Stawiarska. 15 czerwca – gminne zawody OSP tu już 
była lepsza frekwencja, był radny J. Pięta, P. Budnik, W. Płoch, I. Stawiarska, J. Szkwarek 
było trochę lepiej. Do czego zmierzam  26-27 czerwca ogólnopolskie targi aktywnych form 
pomocy gdzie zwróciliśmy się do wszystkich państwa radnych z prośbą i zaproszeniem                    
i państwo potwierdziliście swój udział jedyny p. J. Szkwarek nie potwierdził. Chodzi o to, że 
bierze udział M. Krytak, P. Budnik, W. Płoch, D. Koniuszek, I. Stawiarska, D. Krzemiński,              
J. Klajn, A. Pokora jeżeli państwo potwierdziliście obecność, proszę zauważyć że część 
rzeczy odbywa się za pewne fundusze, my musimy wyasygnować i pokryć pewne środki, 
poza tym forma i charakter jaką miały targi, ogólnopolska przy patronacie i Ministra Pracy i 
Polityki Społecznej pojawia się Wojewoda i towarzyszy nam przez kilka  godzin, pojawiają 
się dyrektorzy biur z Ministerstwa Pracy, przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego, Pan 
Starosta itd. myśli, że w takim przypadku pewien obowiązek na radnym spoczywa i o to do 
niektórych z państwa radnych ma żal, że potwierdziliście państwo i nie przyszliście.  
Mieczysław Kami ński  – radny – mówi, że „na pewno była ważna ta konferencja, ja nie 
potwierdzałem i nie byłem, bo pracuję w szkole i musiałem być na miejscu pracy, ale chętny 
bym był”, a dlaczego inni tak zrobili to nie wiem. 
Marian Adamów  – radny – mówi, że potwierdzał ale niestety nie był, dodał, że życie czasem 
pisze takie scenariusze, człowiek nie raz za dużo czasu poświęca pracy społecznej, a potem 
wypadają jakieś wypadki losowe i nie daje rady, przeprosił za nieobecność ale na prawdę nie 
mógł być. 
Renata Surma  – Burmistrz – powiedziała, że nie na tym rzecz polega aby przepraszać,             
bo są faktycznie różne przypadki osobiste losowe, tylko na przyszłość, jeżeli potwierdza się 
obecność a się nie będzie to zadzwonić i poinformować o tym.  
 
Ad. 10.  Zamkni ęcie obrad.    
Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący podziękował sekretarzowi sesji                 
za pełnienie obowiązku oraz radnym za czynny udział i zamknął obrady sześćdziesiątej 
szóstej sesji Rady Miejskiej VI kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej.     
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